



Information from the president, 8/2019

New information:

Again Timing and Programme of ANNUAL MEETING of CIVVIH in Tunis/Tunisia, Final Programme of CIVVIH Central and Eastern Europe SUBCOMMITTEE MEETING in Malbork, Poland and an information about a new publication: Historic Cities - Issues in Urban Conservation

Nouvelle information:

Calendrier et programme de la RÉUNION ANNUELLE du CIVVIH à Tunis/Tunisie, Définitif calendrier et programme de la réunion du Sous-comité du CIVVIH pour l'Europe centrale et orientale à Malbork, Pologne et informations à propos d'une nouvelle publication: Villes historiques - Les questions de la conservation urbaine

Dear members of CIVVIH,

I am sending you attached the three mentioned materials.

Cordially

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter
CIVVIH President

Cher membres du CIVVIH,

Je vous envoie en pièce joint les trois évoquée matériels.

Cordialement

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter
Président de CIVVIH

1. New Information: Timing and Programme of ANNUAL MEETING of CIVVIH in Tunis/Tunesia/Nouvelle information: Calendrier et programme de la RÉUNION ANNUELLE du CIVVIH à Tunis/Tunisie

- [Link to attachment: Programme-and-Schedule \(english version\)](#)
- [Link to attachment: Participation-Form \(english version\)](#)

Please send confirmations of your participation and the submission of abstracts to the following addresses: Vice-President of CIVVIH Faika Bejaoui; e-mail: fakabejaoui@yahoo.fr and President of CIVVIH Claus-Peter Echter; e-mail: cpechter@gmx.de

Veillez envoyer les confirmations de votre participation et la soumission des résumés à l'adresses

suivantes: Vice-président du CIVVIH Faika Bejaoui; e-mail: fakabejaoui@yahoo.fr et président du CIVVIH Claus-Peter Echter; e-mai: cpechter@gmx.de

2. New Information: Final Programme of CIVVIH Central and Eastern Europe SUBCOMITTEE MEETING in Malbork /Nouvelle information: Définitif calendrier et programme de la réunion du Sous-comité du CIVVIH pour l'Europe centrale et orientale à Malbork, Pologne

- [Link to attachment: Programme-and-Schedule \(english version\)](#)

3. New Information: New publication: Historic Cities - Issues in Urban Conservation (Readings in Conservation), Getty Conservation Institute, Los Angeles

- [Link to attachment \(english version\)](#)